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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva  obce Záriečie zo dňa 14.06. 2023 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková, Milan  Lišanik, Ing. Rastislav Kredatus (prítomný od   

                              17:10), Miloš Zvonek  

Ospravedlnený:    Ing. Jozef Kollár, 

Prizvaní:               Lenka Túčková, Ing. Anna Hoštáková 

Overovatelia :       Milan Lišanik, Miloš Zvonek 

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková  

Obsah :  Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní traja poslanci, otvoril 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo program zasadnutia  a jeho doplnenie v bode 

3 o Správu z kontroly plnenia uznesení z 10.5.2023 a Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2023 .  

►   V treťom bode programu hlavná kontrolórka obce Ing. Hoštáková v krátkosti oboznámila 

poslancov  so stanoviskom k záverečnému účtu za rok 2022, bližšie špecifikovala výšku 

príjmov aj výdavkov, následne sa rozprúdila diskusia k výške úverov, ktoré obec spláca 

a miere zadĺženosti, čo je 34,18%. Financie v rezervnom fonde  vo výške cez 49 000,-eur, je 

možné uplatniť v kapitálových výdavkoch, čo by poslanci mali schváliť uznesením na 

konkrétne projekty.  V závere tohto bodu poslanci v hlasovaní Záverečný účet za rok 2022 

schválili bez výhrad.   

V doplnenom bode ďalej hlavná kontrolórka predložila poslancom na vedomie Správu 

z kontroly plnenia uznesení OcZ 10.5.2023 a oboznámila ich s Plánom kontroly na II. polrok 

2023. Tento poslanci v hlasovaní schválili.   

►  Vo štvrtom bode poslanci opätovne prerokovali žiadosť p. Jána Furu o odkúpenie časti 

pozemku parc.č. KN E 1823 v k.ú. Záriečie. Starosta im predložil stanovisko od advokátky 

Mgr. Stanislavy Tichej, kde zhodnotila doteraz doručené doklady k predmetnej veci. 

Odporučila prijať uznesenie ako chcú poslanci s uvedeným pozemkom  nakladať. Po diskusii 

sa poslanci uzniesli, že  pozemok  naďalej zostane v celosti v majetku obce a predávať sa 

nebude. Uvedené je potrebné oznámiť listom žiadateľovi. Ak by mal záujem o prenájom 

pozemku, vec sa opäť prerokuje na zasadnutí zastupiteľstva.    

►  V piatom bode starosta informoval poslancov o aktuálnej výzve na výstavbu ihrísk, 

v ktorej je možné žiadať o nenávratný finančný príspevok na prvky detských aj workoutových  

ihrísk. Príprava projektovej dokumentácie je vo výške 400,- Eur, umiestnenie bude v priestore 

parku do Dolného konca, kde treba zároveň zo zelených peňazí upraviť priestor odstránením 

niektorých drevín v zmysle Dokumentu o starostlivosti o  dreviny v obci Záriečie. Existujúce 

chodníky zostanú z väčšej časti zachované, o ich z revitalizovanie sa postará DHZ Záriečie. 

Na ochranu priestoru bude potrebné inštalovať dve bezpečnostné kamery a pre prípadných 

návštevníkov miesto na parkovanie osobného automobilu. Po krátkej diskusii  poslanci 

schválili zámer podať projekt s potrebným spolufinancovaním vo  výške 5% oprávnených 

výdavkov.  

Ďalej starosta informoval o výzve z programu Interreg AV SR-ČR, kde by sa mohli žiadať 

financie na projekt rozostavanej administratívnej budovy na prevádzke. Cezhraničný partner 

v rámci tohto programu bude  obec Lidečko, s ktorou udržujeme vzájomnú dlhoročnú  
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spoluprácu. Z dôvodu prípravy projektu sa uskutoční stretnutie s ing. arch. J. Sobčákom 

k prehodnoteniu a prepracovaniu stavebnej dokumentácie.   

►  V šiestom bode  poslanci informovali o nasledovnom :  

p. Lišanik – či je možné v areáli Detského ihriska MŠ Záriečie inštalovať pieskovisko  

( požiadavka viacerých mamičiek) – v súčasnej dobe nie ja táto požiadavka po finančnej 

stránke zo strany obce realizovateľná. 

p. Nosková -   zrealizovať formou anonymného dotazníka prieskum o spokojnosti rodičov 

k celkovej prevádzke a vyučovaniu na základnej škole,  školskej jedálni a materskej školy.   

p. Zvonek – informoval o akcii Vitajte prázdniny – 30.6.2023 – ktoré aktivity sú zabezpečené 

a čo je potrebné ešte zabezpečiť, predbežný program akcie a personálne obsadenie.  

Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie 

zastupiteľstva. 

  

Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

  

Overovatelia:     Milan Lišanik 

                           Miloš Zvonek  

                                                                                                     Peter Haluška  

                                                                                                     starosta obce       


